
 

 

 

 

 
 

USNESENÍ 
1.  J E D N Á N Í  

VÝBORU PRO ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ ZMČ PRAHY 13 
 

ze dne 14. 3. 2022 
 

Přítomni:  
Předsedkyně:   pí. Ludmila Tichá  
Místopředseda: Ing. Pavel Prokeš 
Tajemnice:   Mgr. Jana Gilíková 
Asistentka:   pí. Hana Zelenková 
Členové: PaedDr. Blanka Janovská, Ing. Vojtěch Provazník, Mgr. Yveta Kvapilová, 

Ing. Zuzana Drhová- omluvena, Ivana Todlová 
 
Program jednání: 
 
1)Přivítání  
2) Schválení programu a kontrola zápisu ze dne 6. 12. 2021  
3) Informace o postupu prací ve správě veřejné zeleně  
4) Informace o připravovaných investičních akcích  
5) Informace o změnách v nakládání s komunálním odpadem  
6) Informace o přípravě ekologických akcí v roce 2022  
7) Různé 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1-Přivítání  
Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy výboru. 

2-Schválení programu a kontrola zápisu ze dne 6. 12. 2021. 
USNESENÍ Č. 1: 

Výbor souhlasí s navrženým programem.     pro:6 proti:0 zdržel se:0 
 

3- Informace o postupu prací ve správě veřejné zeleně 
Vedoucí OŽP paní Gilíková výbor informovala o postupu prací ve správě veřejné zeleně.  
V rámci údržby veřejné zeleně se hlavní činnost soustřeďuje na úklidy, řezy keřů a kácení nevhodných 
dřevin.  
Byla zahájena jarní část celoplošné deratizace.  
Připraven je jarní celoplošný úklid ploch po zimě a jako každý rok dochází ke koordinaci skupin v rámci 
kampaní „Ukliďme svět a Ukliďme Česko“. 
USNESENÍ Č. 2: 

Výbor bere informaci na vědomí.      pro:6 proti:0 zdržel se:0 
 

4) Informace o připravovaných investičních akcích 
V závěru roku 2021 byl zahájen projekt na celkovou rekonstrukci a rozšíření skateboardového hřiště 
ve vnitrobloku Mohylová, na kterou je dílčí dotace. Byla uzavřena smlouva na rozšíření hřiště a 
nakoupena část materiálu. ZMČ dne 2. 3. 2022 schválilo finanční prostředky na rekonstrukci 
stávajícího nevyhovujícího hřiště.  Nyní se připravuji podklady pro zadání výběrového řízení. 
V rámci dotace z Klimatického plánu se realizuje revitalizace parčíku Tlumačovská. 
15. 3. 2022 se uskuteční 2. Veřejné projednání s veřejností na téma parčíku U Dobráků.  
V letošním roce bude pokračovat obnova Krteňské cesty ve spolupráci s KB. 
USNESENÍ Č. 3: 

Výbor bere informaci na vědomí.      pro:6 proti:0 zdržel se:0 
 

5) Informace o změnách v nakládání s komunálním odpadem 
Vedoucí OŽP paní Gilíková výbor informovala, že od 1. 1. 2022 vstoupila v platnost vyhláška HMP č. 
17/2022 Sb. o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci, v platném znění, 
která sjednotila výši poplatku za 1 l kapacity soustřeďovací nádoby na odpad na 0,5 Kč bez ohledu na 
velikost nádoby, četnost svozu a lokalitu. Současně je možno si od tohoto data požádat zdarma o 
přistavení sběrné nádoby na bioopad. Od 1. 3. 2022 se naše MČ zapojila do pilotního projektu sběru 
jedlých tuků a olejů. Sběrné nádoby jsou rozmístěné zatím na 26 stanovištích separovaného odpadu.  
USNESENÍ Č. 4: 

Výbor bere informaci na vědomí.      pro:6 proti:0 zdržel se:0 

6) Informace o přípravě ekologických akcí v roce 2022  
5. 5. 2022 - Hlavní jarní akci ke Dni Země -   pro děti z MŠ a ZŠ v Centrálním parku.  

11. 5. 2022 Ekodivadélko 
Pravidelný závod „Butovický rohlík“, který byl v posledních 2 letech z důvodu Covid 19 přesunut na září 
do týdne mobility, již v tomto období zachováme, ukázalo se, že jeho konání v této souvislosti má své 
opodstatnění.  
USNESENÍ Č. 5: 

Výbor bere informaci na vědomí.      pro:6 proti:0 zdržel se:0 

7) Různé 
Předsedkyně výboru paní Tichá informovala, že další zasedání výboru se uskuteční 23. 5. 2022 v 9:30 
hodin. 
USNESENÍ Č. 6:  Výbor bere informaci na vědomí.   pro:6 proti:0 zdržel se: 
 
Podpis předsedkyně výboru  - paní Ludmila Tichá 


